
Fra: Lyder Konrad Leithaug <Lyder.Konrad.Leithaug@hfk.no> 
Sendt: 20. juni 2018 15:45 
Til: Tone Margrethe Bærland Furustøl 
Emne: VS: Dykkar ref: 18 / 1560  Tilbygg Bussanlegg Knarvik gnr 185 bnr 100 
 
Hei, 
 
Kopi til deg. 
 
Mvh  
Lyder Leithaug 
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Lyder Konrad Leithaug  
Sendt: onsdag 20. juni 2018 15:43 
Til: 'siril.sylta@lindas.kommune.no' <siril.sylta@lindas.kommune.no> 
Kopi: 'tone.furstol@lindas.kommune.no' <tone.furstol@lindas.kommune.no>; 
'orjan.raknes.forthun@lindas.kommune.no' <orjan.raknes.forthun@lindas.kommune.no>; Roald 
Orvedal <Roald.Orvedal@hfk.no> 
Emne: SAK: Dykkar ref: 18 / 1560 Tilbygg Bussanlegg Knarvik gnr 185 bnr 100 
 
 
Hei igjen, 
 
Vi ser for oss et driftsperspektiv på 10 år på dette bussanlegget. Løyvet kan vere midlertidig.  Men 
tilbygget er naudsynt med tanke på drifta og må setjast opp i sommar. Frå hausten tek Nettbuss over 
for fem år.  Det er altså full drift på anlegget som det her blir søkt om et rent HMS tiltak på. 
 
Tiltaket kjem i konflikt med gjeldande plan frå 2013 som har som konsekvens at alle våre bygg vert 
rive litt fram i tid. Men i fylgje...  
 
1) Lindås kommune si eiga planavdeling  
2) og kolleger og politisk administrasjon her på fylkeskommunen,  
3) samt planleggjarar hos Statens vegvesen, som igjen viser til Lindås kommune 
 
... er det endring på gang. Eg ventar no i tillegg på uttale frå Statens vegvesen.  
 
Lindås kommune er øvste planmynde og kan gjere greie for status planmessig. Eg har motteke gode 
reguleringskart frå kommunen, men som altså ikkje er heilt aktuelle i saka. 
 
Tiltaket er berre ei sjølvpålagd betring av arbeidsmiljøet planlagt saman med tilsette og ikkje 
etablering av nytt arbeid. Sjå vedlegg frå Nobina Norge AS avdeling Knarvik. Difor sendte vi ikkje saka 
til Arbeidstilsynet. No vert den sendt dit likevel. Vi meinte at det var å utvise "godt skjønn" å søkje 
om tiltaket utan ekstra uttale frå Arbeidstilsynet på eit sjølvpålagt reint HMS tiltak.  Arbeidsmiljølova 
har ein intensjon som vi her oppfyller. 
 
Som eit minimum treng  vi straks IG -løyve til å setje i gang betongarbeidet, som ikkje er anna enn 
utskifting av stålrekkverk til betong, men som likevel er søknadspliktig då det er i samband med 
tiltaket elles. 
 
Mvh  
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Lyder Leithaug 
Overingeniør 
Eigedomsavdelinga   
Hordaland Fylkeskommune 
 
Mobil 92013472  
Epost: lyder.konrad.leithaug@hfk.no   
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